
 

Bestyrelsesmøde – Afdeling 695-0  
den 8. august 2024 
Kl. 14.30 til 16.30 hos Joan Frejavej 65 
 

 
 
Referent: Inge Lise 
Ordstyrer: Inge Lise 
Til stede: Joan, Ingemarie og Inge Lise 
Afbud: Ingen afbud 
 
Dagsorden:  

Referat fra sidste møde godkendt. 

Formanden har ordet. 
Erik har ferie fra den 12/8 – 26/8. I denne periode bliver der IKKE slået græs 
osv. Det er kun akutte opgaver, der bliver udført, og al henvendelse skal ske til 
Callcentret. Vi har Budgetmøde den 24/10 kl. 9.30 og afdelingsmøde den 14/11 
kl. 16. Der er rettet henvendelse til Henriette for bestilling af lokaler. Hun 
vender tilbage. Poul Erik har beskåret vores hæk. Det er et rigtig pænt stykke 
arbejde. Vi har uddelt sedler vedrørende flagdage til alle beboer.  
 

1. Siden sidst (bordet rundt) 
Bestyrelsen ønsker ikke at foranledige at ensrette under stakit, da det vil 
blive meget bekosteligt, og mange beboere allerede har lukket af. 
 

2. Nyt bestyrelsesmedlem og/eller suppleant 
Helle har fået lejlighed i Aalborg og er derfor udtrådt af bestyrelsen. 
Suppleant Joan er i stedet indtrådt indtil afdelingsmødet, hvor hun er på 
valg. Vi mangler et nyt bestyrelsesmedlem og/eller suppleant, som vil stille 
op til afdelingsmødet. 

3. Fællesarealet 
Vi har afholdt 1 arrangement på fællesarealet med kaffe/kage i år. Vi 
udskyder ønsketingene til fællesarealet til 2025 (parasol, regnvandstønde), 
da vi ikke mener, det giver mening at indkøbe så sent på året. 
 

4. Eventuelt 
Intet at berette 
 

5. Næste møde – 4. kvartal 2024 

Bliver besluttet efter afdelingsmødet, da der skal vælges nye 
bestyrelsesmedlemmer. 
 

 
 

Frejavej 


